
Tomi
V zime sme prázdniny trávili v 
Ludrovej s výletmi za snehom. Ja sa 
zúčastňujem už len jazdy na menej 
náročných svahoch.
V máji som s Palkom zažil 2 týždne v 
krajine snov - v Peru. Môj krstný syn 
nás pozval na svadbu. Krajina 
nádherná a chudobná, s obrovským 
potenciálom.
V lete sme prežili nádherný týždeň v 
Chorvátsku. More je priezračné a 
kamenisté, nie mútne, tak možno 
obdivovať nádhernú podmorskú 
prírodu, množstvo malých 
pestrofarebných rýb.
Miesto kde najradšej trávim čas je 
Ludrová a leto nám umožňuje na 
dlhšiu dobu opustiť Bratislavu a 
ostať v pokoji a tichu dediny. Keďže 
pracujem z domu, vzal som si aj cez 
školský rok čas na prácu z Ludrovej.

Moni
...už nielen ja ale aj Johi si dnes povzdychla že veď len 
„pred chvíľou“ sme odzdobovali stromček a o chvíľu 
budeme zas zdobiť... veru letí to... rok bol ako vždy 
veľmi plný - väčšinou krásnych udalostí, aktivít, za 
ktoré sme vďační. Veľmi sa tešíme že sa nám po roku 
vrátil domov Paľko s jeho pozitívnou energiou :).
Mne sa znenazdajky objavila po 20 rokoch v úväzku aj 
biológia, tak si s piatakmi opakujem čím sa živia 
stonožky a čím mnohonožky :). Moji ôsmaci vstúpili do 
puberty, tak je to tam často veselé, ale stále vidím v 
učiteľstve veľký zmysel, naplnenie... a tak s láskou po 
nociach opravujem odmocniny :)... V lete sme boli so 
sestrou a jej rodinkou v Chorvátsku (po 13 rokoch :). 
Brat Tomáš zrekonštruoval dom v Lamači, ja som si 
aspoň splnila môj dlhoročný sen – našu vyše 20-ročnú 
sedačku sme vymenili za slniečkovo žltúúú :)... Som 
vďačná, že aj moji rodičia aj Tominova mamina sa 
relatívne držia v zdraví, takisto aj my (jediné narušenie 
môjho zdravia tento rok bol pásový opar a Paľko si 
zrobil „výlet sanitkou“ v Andore :). Kiež by som to 
mohla napísať aj o rok, že sú stále s nami a tešíme sa z 
každého stretnutia s nimi... lebo nie všetkým našim 
blízkym to bolo tento rok dopriate... predbehli nás...
Vyprosujeme vám požehnaný čas, aby ste popri tých 
medovníkoch nezabudli žasnúť nad Zázrakom Vtelenia.



Palko
Rok 2023 priniesol množstvo výziev, ale s 
nimi vždy aj potrebnú milosť na ich 
prekonanie. Do konca júla som študoval 
na Kolégiu Antona Neuwirtha. Žil som v 
úžasnej komunite mladých zapálených ludí 
a pomaly poznával, čo je to žiť život v 
plnosti. Pred Veľkou nocou som 
organizoval prvý ročník Extrémnej krížovej 
cesty v Bratislave.
V lete som s kamarátmi zo spoločenstva 
podnikol vyše mesačný trip autom z 
Bratislavy do Lisabonu a späť. Tiež som 
bol na duchovnej obnove, v Chorvátsku, a 
našiel sa čas aj na pár krásnych dní s 
rodinou v Ludrovej.
V septembri som nastúpil na Univerzitu 
Komenského na fakultu matematiky, fyziky 
a informatiky. Tiež som začal vyučovať v 
Akadémii veľkých diel a tak zostal 
napojený na dielo kolégia. Posledné 
mesiace som venoval armwrestlingu a 
mám za sebou prvú úspešnú súťažnú 
sezónu.

Dorotka
Ako to už býva, po tom roku oddychu mi 
tanečná začala chýbať, a tak som sa 
vrátila. Neľutujem to, ale už nemám veľa 
voľného času, vzhľadom na to, že každý 
deň mám nejaký krúžok, v pondelok 
dokonca tri...
Škola je čoraz ťažšia a unavujúcejšia, 
kedže nám pridali nemčinu a chémiu. 
Letné prázdniny boli úžasné a veľmi som 
si ich užila. Našla som záľubu vo 
vizážistke a manikúre. V tomto je mojím 
veľkým vzorom a inšpiráciou moja 
sesternica Dominika. Môj škrečok Markus 
dovŕšil v novembri jeden rok.
Hoci som mala ťažký rok, poriadne som si 
ho užila a stretla veľa milých ľudí. Dúfam, 
že sa máte dobre.
Veselé Vianoce

Johi
Myslím, že tento rok mi ušiel rýchlejšie ako 
roky predtým. Keď som asi v apríli po 
testovaní deviatakov zistila, že môžem ísť 
na obe moje vybraté školy bez prĳímačiek, 
si začala uvedomovať, že musím spraviť 
asi prvé pomerne veľké rozhodnutie môjho 
života. Do posledného dňa som sa 
nevedela rozhodnúť ale nakoniec som sa 
rozhodla pre Gymnázium Matky Alexie. 
Teraz som na GMA tri mesiace a páči sa mi 
tam. Musím však povedať, že je to ťažšie 
než základka. Samé jednotky už veru 
nehrozia ;) 
Cez letné prázdniny som bola na 
svetových dňoch mládeže na 2 týždne v 
Portugalsku. Zobrala som si odtial krásne 
myšlienky, spomienky a priateľstvá. 
Spoznala som aj ľudí z iných krajín a videla 
pápeža.
Na začiatku školského roka som sa veľmi 
bála novej školy a kolektívu ale už som 
zistila, že moje obavy boli zbytočné. Som 
spokojná a pokojná. ;)


